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Verslag van de vergadering van donderdag 5 mei 2022  (Parkwijk -19.30u) 
__________________________________________________________________________________ 
 
Aanwezigen:  
 
Schepenen: Stijn Adriaensens 
Voorzitter:  
Secretaris:  
Leden: Lutgart Proost, Mieke Machielsen, Simonne Evrard, Stien Maes, Herman De Backer, Carolien Van Gorp, 
Nicole Cleymans, Nik Tuytelaers, Rik Hendrix, John Glenisson, Dini Versteynen, Stien Maes, Caroline Daemen 
Raadsleden/waarnemers: - 
Gastsprekers: Hugo Meeus 
Verontschuldigd: Wouter Vanreusel, Annick Luyten, Johan Spits, John Glenisson, Frans Visser, Edith Wouters, 
Bart Boeckx, Corneel van de Sande, Joris Willems, Luc Vanhout,  
Afwezig: Erik Smeets, Sander Bridts, Sofie Schelles, Stef Breugelmans, Linda van Dooren, Leo De Houwer, Linda 
Van den Bosch  
Verslaggever: Gert Cloostermans 
 

 
Agenda: 
 
- Goedkeuren vorig verslag 
- Ambitienota Parkwijk 
-             Varia  
 
 
Goedkeuren vorig verslag: 
 
Het vorige verslag wordt goedgekeurd. 
 
Ambitienota Parkwijk: 
 

- Hoofddoel = dé duurzame voorbeeldwijk van 2050 
- Bouwt verder op ambities ontwerpers Turnhoutse school uit de jaren 60 
- Antwoord bieden op hedendaagse woonwensen en uitdagingen op vlak van klimaat, wateropvang en 

energie  
- Bestendigen wat goed is, maar kritisch naar verbeterpunten kijken 

 
Ambitienota hangt op aan 8 samenhangende kapstokken: 
 



 
 

 



 

 



 

 



 

 



 

 
 
Vervolg ambitienota: 
Goedkeuring en toelichting schepencollege van 17/03 
Goedkeuring gemeenteraad 28/03 
Eerste versie van masterplan uitwerken met nieuwe participatie. Definitief masterplan tegen midden 2022. 
 
Opmerkingen: 
 

- Wordt er voldoende rekening gehouden met de waterproblematiek? Aan de zuidkant weten we nu dat er 
in de toekomst problemen kunnen zijn met wateroverlast. Vernieuwbouw is hier niet meer mogelijk. Er 
worden nu al gesprekken aangeknoopt met eigenaars om al naar oplossingen te zoeken. Het is ook de 
bedoeling om het watersysteem aan te passen door onder andere het hermeanderen van de Aa-vallei. 



Hierdoor wordt er een groene rand-doorgang gecreëerd. Alle regenwater infiltreren in de grond is de 
doelstelling. 

- Is het de bedoeling dat de Aa-vallei ook een recreatieve functie krijgt? Het is in ieder geval de bedoeling 
dat hier meer komt dan enkel wateropvang. 

- Als er aan het onderste stuk Parkring een knip met twee parkings gelegd wordt, dan moet je als 
bezoeker wel juist weten waar je moet zijn anders moet je soms ver omgaan. Nu kan je doorrijden en 
gewoon terugdraaien als het moet. Er zijn veel klachten dat er hier veel te hard gereden wordt. De brede 
weg leent zich daar ook goed voor, dit komt omdat bij de aanleg het de bedoeling was dat hier ook 
appartementen naast gezet zouden worden. Een knip kan hier de oplossing voor zijn. 

- Op de denkdagen zijn er een 80-tal bewoners geweest en de algemene teneur was hier dat het de 
goede kant op gaat. 

 
 
Varia: 
 
Geen varia. 
 
 
 


